
Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi Dekanlığı  

2015‐2016 Eğitim Öğretim Yılı Değerlendirme Raporu 

 

2015‐2016 Eğitim –Öğretim yılı Dönem 6 için 01.07.2015; Dönem 4 için 07.09.2016; Dönem 
1,2,3 ve 5 için 14.07.2015 tarihinde başlamıştır. Bu eğitim‐öğretim yılında fakültemizde 
Dönem 1’de 324; Dönem 2 ‘de 299, Dönem 3’de 246; Dönem 4’de 231; Dönem5’de 201 ve 
Dönem 6’da 215 öğrenci ile eğitim‐öğretim faaliyetleri sürdürülmüştür.  

2015‐2016 eğitim‐öğretim yılı içinde gerçekleştirilen eğitim faaliyetleri aşağıdaki başlıklarda 
özetlenmiştir: 

1. Çekirdek Eğitim Programı (ÇEP)’nın gözden geçirilmesi 

Doç Dr Levent Altıntaş, Doç Dr Müge Alvur, Doç Dr Ayşe Karson (Temel Bilimler), Doç Dr 
Evren Demirsoy (Dahili Bilimler) ve Yrd Doç Dr Ata Güler (Cerrahi Bilimler)’den oluşan ÇEP 
Koordinatörlüğü 2014 yılında yayınlanan Ulusal Çep kapsamında her AD’nın eğitim 
sorumluları ile işbirliği yaparak tüm müfredatımızı gözden geçirip revize etmişlerdir.  
Değerlendirme sonuçları dekanlık ve Tıp Eğitimi AD tarafından raporlandırılmıştır. 

2. “KOÜ Eğitim‐Öğretim ve Sınav Yönetmeliği” Çalışması 

Prof Dr Tuncay Çolak, Prof Dr Dilek Bayramgürler, Prof Dr İlknur Başyiğit ve Doç Dr Levent 
Altıntaş tarafından oluşturulan bir grup yönetmeliği; özellikle Mezuniyet Öncesi Eğitim 
Komisyonu’nun günlük rutin faaliyetleri sırasında ortaya çıkan tartışmalı noktalar açısından 
gözden geçirmiştir. Bu bağlamda ortaya koydukları önerilerini önce Eğitim Komisyonu üyeleri 
ile paylaşmışlar ve Eğitim Komisyonunun bir toplantısında gündem olarak tartışmaya 
açmışlardır. Bu toplantının ardından yapılan düzenlemeler ile çalışmaya son halinin verilmesi 
için önerilen taslak tüm öğretim üyeleri ile mail ortamında paylaşılmış ve geri dönüşler 
dikkate alınmıştır. Bu basamağın ardından yönetmeliğin son hali üniversite senatosuna 
yollanmış ve orada kabul edilmiş olup şu an itibari ile Resmi Gazete’de yayınlanması 
beklenmektedir. 

3. “5. Ulusal Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi Bilimsel Öğrenci Kongresi” 

29 Nisan – 1 Mayıs 2016 tarihinde 32 üniversiteden 340 katılıcı ile “Olağandışı durumlar ve 
Hekim” ana temalı “5. Ulusal Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi Bilimsel Öğrenci Kongresi” 
gerçekleştirilmiştir.  

4. “9. Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi Mezuniyet Öncesi Tıp Eğitimi Çalıştayı” 

Fakültemizin hastane konferans salonunda 5 Mayıs 2016 tarihinde Kocaeli Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Mezuniyet Öncesi Tıp Eğitimi Çalıştayı’nın dokuzuncusu gerçekleştirilmiştir. İlgili 
öğrenci temsilcileri ve koordinatörlerinin her döneme ait değerlendirmelerini, eleştiri ve 



önerilerini sundukları çalıştayda toplantıya katılan diğer katılımcılar ile etkin bir tartışma 
ortamı sağlanmaya çalışılmıştır. Mezunlar derneği adına Dr Gözde Çelik tarafından bir sunum 
yapılmıştır. Prof Dr İskender Sayek ise “Tıp eğitiminde sosyal sorumluluk ve hesap 
verilebilirlik” başlıklı konuşması ile çalıştayımıza katkı sağlamıştır.  

Çalıştayın ardından yapılan değerlendirmeler sonucunda; eğitsel kaynakların gözden 
geçirilmesi kapsamında kütüphanedeki kaynak kitapların ve eğitim maketlerinin yenilenmesi 
için AD’ndan istekler toplanmış ve bütçelendirme açısından konu gerekli mercilere 
iletilmiştir. Özellikle Dönem5 staj sayılarının ve eğitim olanaklarının gözden geçirilip 
iyileştirilmesi amacı ile 17 Mayıs 2016 tarihinde dekanlık toplantı salonunda Dönem 5’de 
dersi bulunan tüm AD’nın başkanlarıyla bir toplantı düzenlenmiştir. İki saat kadar süren bu 
toplantı sonucunda; oybirliği ile Dönem 5’de grup sayısının 8 olmasına ve tüm AD’daki tüm 
pratiklerin grubun en az ikiye bölünerek 2 farklı öğretim üyesi ile gerçekleştirilmesine ve bu 
şekilde pratik uygulamaların verimliliğinin arttırılması için çaba gösterilmesine karar 
verilmiştir. Ayrıca her AD’nın ölçme değerlendirme yöntemlerini ve bunların staj sonu başarı 
notuna etkisini açık ve net bir şekilde belirlemesine ve önümüzdeki yılın program 
kitapçığında basılmasına karar verilmiştir. Klinik öncesi dönemde öğrenciler tarafından ders 
saatlerinin öğretim üyeleri tarafından (özellikle klinik branştaki hocalar tarafından) 
unutulması ve buna bağlı gelişen program aksaklıkları en büyük sorun olarak gündeme 
getirilmiştir. Bu bağlamda önümüzdeki yılın Dönem 1, 2 ve 3 programının “Google Takvim” 
programında hazırlanmasına ve tüm öğretim üyeleri ve öğrencilerin programa buradan ulaşıp 
etkinlik oluşturulmasına karar verildi.   

Çalıştay ile ilgili değerlendirmeler Eğitim Komisyonu Başkanı Prof Dr İlknur Başyiğit ve Prof Dr 
Dilek Bayramgürler tarafından rapor haline getirilmiş olup Kocaeli Üniversitesi Tıp Fakültesi 
WEB sayfasında çalıştayda yapılan tüm sunumlar ile birlikte paylaşılmış ve ayrıca tüm öğretim 
üyelerine mail olarak atılmıştır. 

5. Tıp Eğitimi Öğrenci Komisyonu’nun kurulması 

Giderek artan öğrenci sayısı nedeniyle son yıllarda ciddi bir problem haline gelmiş olan 
öğrenci geri bildirimi toplanmasındaki sıkıntıları aşabilmek ve gönüllü öğrencilerden oluşan 
ve bu konuda eğitim almış olan bir grup öğrenciden nitelikli geri bildirim almak amacı ile Tıp 
Eğitimi Öğrenci Komisyonu kuruldu. Komisyon bir başkan ve her dönemde 2 öğrenci 
temsilcisinden oluşacak şekilde yapılandırıldı. Bu komisyonda yer alan öğrenciler Tıp Eğitimi 
AD Başkanı Doç Dr Levent Altıntaş ile bir seri toplantılar yaptılar ve kendi dönem arkadaşları 
ile fikir alışverişinde bulunup her dönemdeki her kurula ait geri bildirim formlarını (TFN Form 
3) doldurup dekanlığa teslim ettiler.  

6. Yeni Başlayan Araştırma Görevlileri İçin Bilgilendirme Kitapçığı 

Mezuniyet Sonrası Tıp Eğitimi Komisyonu tarafından fakültemizde yeni göreve başlayan 
asistanlar için bilgilendirme kitapçığı hazırlandı. 



7. Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü’nün kurulması 

Mezuniyet öncesi tıp eğitiminin sürekli gözden geçirilip değerlendirilmesi amacı ile “Sürekli 
Gelişim Koordinatörlüğü” kuruldu. Bu koordinatörlükte görev alan öğretim üyelerinin 

a) Amaç‐hedefler ve Eğitim programı 
b) Program değerlendirme 
c) Öğrenciler ve Ölçme‐değerlendirme 
d) Öğretim elemanları ve Eğitsel Kaynaklar başlıkları kapsamında alt çalışma gruplarına 

ayrılıp kendi içlerinde düzenli aralıklar ile toplanmasına karar verildi. 

Bu alt çalışma gruplarının yaptıkları çalışmalar sonucunda; 

a) Dönem koordinatörleri ve yardımcılarının görev tanımları yapıldı. 
b) Ders kurulu başkanının görev tanımı yapıldı ve bunun önümüzdeki dönem ders kurulu 

başkanlığı yapacak tüm öğretim üyelerine yazılı olarak kurul başında bildirilmesine; 
takibinin koordinatörlük ve dekanlık tarafından yapılmasına karar verildi. 

c) Sınavlar sırasında salon başkanlığı ve sınav gözetmenliği yapacak öğretim üyeleri ve 
asistanlar için yol gösterici olması amacı ile “Salon Başkanları ve Sınav 
Gözetmenlerinin Dikkatine” formu hazırlandı. Bu formun önümüzdeki yıl sınav 
görevlendirmeleri ile birlikte ilgili öğretim üyelerine bildirilmesine ve sınav 
kitapçıklarının ön sayfasına basılmasına karar verildi. 

d) Kurul sınavları, finaller ve bütünlemeler sırasında ortaya çıkan soru itirazlarının ortak 
bir şekilde değerlendirilmesi amacı ile “Soru İtirazlarını Değerlendirme Formu” 
oluşturuldu. 
 
8. Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü Program Değerlendirme Kurulu’nun raporu 

Prof Dr Kürşat Yıldız, Prof Dr Kenan Bek ve Doç Dr Ayşe Karson tarafından dekanlığa; 2015‐
2016 Eğitim‐Öğretim yılı içinde ve bitiminde Tıp Eğitimi Öğrenci Komisyonu ve anabilim 
dalları eğitim sorumlularının doldurdukları geri bildirim raporlarından (sırası ile TFN Form 3 
ve TFN Form 9) yararlanılarak hazırlanan ayrıntılı bir değerlendirme raporu sunulmuştur.  

9. Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü Program Değerlendirme Kurulu’nun hazırladığı 
raporun dekanlık tarafından değerlendirilmesi 

Sürekli Gelişim Koordinatörlüğü Program Değerlendirme Kurulu’nun 2015‐2016 eğitim yılı 
sonu raporunun dekanlığa sunulmasının ardından; AD başkanları ile birebir yüz yüze 
görüşmeler yapılarak raporda o AD’a ait noktalar değerlendirildi. Bu görüşmelerde öne çıkan 
noktalar aşağıda özetlenmiştir:  

Anatomi AD Başkanı Prof Dr Tuncay Çolak ile görüşme:  Her yıl fakültemize alınan öğrenci 
sayısındaki artışa ve anatomi  laboratuarında  kullanılan   maketlerin   yıpranıp   eskiyerek   



sayısının azalmasına bağlı olarak materyallerin sayısının yetersiz kaldığı tespiti yapılmış olup 
AD tarafından dekanlığa maket alımı talebinde bulunulmuştur.  

Dekanlık bu isteği diğer bölümlerden de gelen maket talepleriyle birleştirip dikkate aldı.   

Biyokimya AD Başkanı Prof Dr Hale Maral Kır ile görüşme: Ders içeriğinin yoğunluğu ile ilgili 
öğrencilerden gelen eleştirilerin çok az sayıdaki ders konusu için kısmen haklı olabileceği ve 
konunun dikkate alınacağı belirtildi. Konuların klinik ile ilişkilendirilmesi konusunda ise; 
Dönem 1 için verilen bilgilerin, öğrencilerin genel tıp bilgisinin ve terminolojisinin çok zayıf 
olması nedeni ile zor olmasına rağmen kısmen yapılmaya çalışıldığı ancak Dönem 2 deki ders 
konularının büyük çoğunluğunun (hormon dersleri, gebelik biyokimyası, laboratuar hata 
kaynakları, lipid dersleri vs) klinik ile ilişkilendirilerek anlatıldığı belirtildi. Ayrıca 
laboratuarlarda materyal eksikliği (tüp, kimyasal madde, spektrofotometre vs) için ek bütçe 
gerektiği bildirildi. 

Fizyoloji  AD Başkanı Prof Dr Nurbay Ateş ile görüşme: DI’de otonom sinir sisteminin 
organizasyonu ile ilgili konuda; bu konuların D2’deki fizyoloji derslerine alt yapı hazırlaması 
için D1’in son kurulunda anlatıldığı belirtildi. 

Histoloji ve Embryoloji  AD Başkanı Prof Dr Süreyya Ceylan  ile görüşme: Embriyoloji 
derslerinin animasyon kullanılarak anlatılması talebinin dikkate alınacağı ancak bunun için 
amfilerin teknik alt yapısının (bilgisayar sistemlerinin) uygun olması gerektiği vurgulandı. 
Ayrıca histoloji pratiklerinde kullanılmak üzere preparat isteğinde bulunulacağı bildirildi.  

Farmakoloji AD Başkanı Prof Dr Güner Ulak  ile görüşme: D3 6. Kurul için getirilen 
organizasyon eleştirisinin, bir öğretim üyesinin izne ayrılmasından dolayı, sadece bu yıl için 
gerçekleşmiş olan bir sorun olduğu, önümüzdeki yıl içinde tekrar etmeyeceği belirtildi.  

Mikrobiyoloji AD Başkanı Prof Dr Aynur Karadenizli  ile görüşme: Genel olarak hem öğrenciler 
hem de öğretim üyeleri açısından sorun olmadığı, öğrencilerin memnun olduğu bir AD 
olduğu paylaşıldı. AD tarafından pratik uygulamalar için hazırlanmış kitapçığın bu yıl revize 
edildiği ve temel bilimlerdeki diğer AD’na örnek olması gerektiği belirtildi. Bunun için 
akdemik yılın başlangıcında Temel Bilimler Bölüm Başkanlığı olarak gündemin bu olduğu bir 
toplantı yapılmasına karar verildi.  

Tıbbi Etik ve Deontoloji AD Başkanı Prof Dr Nermin Ersoy ile görüşme: Tıbbi etik derslerinin 
interaktif olarak yapılmasının talep edildiği ve dersliklerde teknik olanaklar sağlanırsa, kısa 
süreli film gösterileri ile, interaktif eğitimin mümkün olabileceği belirtildi.  

Tıbbi İstatistik AD Başkanı Prof Dr Canan Baydemir ile görüşme: İstatistik derslerinin son 
dönemde hazırlanan senaryolar üzerinden, istatistiğin mantığını ölçmeye yönelik 
değerlendirme yapmak üzere hazırlanmasına özen gösterildiği belirtildi. 



Patoloji AD Başkanı Prof Dr Kürşat Yıldız ile görüşme: Dönem 3 ikinci ders kurulu ile ilgili 
eleştirinin (patolojinin hedeflerine ulaşamadığı bildirilmiştir) öğrenciler ve AD’daki öğretim 
üyeleri ile konuşulup dikkate alınıp irdeleneceği belirtildi.  

Acil Tıp AD Başkanı Prof Dr Murat Pekdemir ile görüşme: Dönem 1’deki acil tıp dersindeki 
teorik bilgi ve pratik uygulamalar arasındaki zaman aralığının uzun olması açısından yapılan 
eleştirilere yanıt olarak; bu durumun öğrenime negatif yönde bir katkısı olmadığına inanıldığı 
belirtildi.  

Adli Tıp AD Başkanı Prof Dr Başar Çolak ile görüşme: Genel olarak öğrenciler açısından verimli 
bir staj olarak değerlendirildiği paylaşıldı. 

Dermatoloji AD Başkanı Prof Dr Rebiay Kıran ile görüşme: Öğrenciler açısından genellikle 
olumlu ve yararlı bir staj olarak değerlendirildiği paylaşıldı.  

Genel Cerrahi AD Başkanı Prof Dr Zafer Utkan ile görüşme: Öğrenciler tarafından getirilen 
“yazılı program ile işleyen program aynı olmuyor” şeklindeki görüşün; her staj grubunda 
bölümün o döneme ait çalışma programına göre (kongre, izin vs) yeniden düzenlenmiş 
programın stajın ilk günü dağıtılarak öğrencilerin bilgilendirildiği belirtildi.  

Göğüs Cerrahisi AD Başkanı Prof Dr Salih Topçu ile görüşme: Bu eğitim öğretim döneminin 
büyük bir bölümünü sadece 1 öğretim üyesi ile sürdürülmesine rağmen öğrenciler açısından 
yararlı ve olumlu bir staj olarak değerlendirildiği paylaşıldı.  

Göz AD Başkanı Prof Dr Nurşen Yüksel ile görüşme: Kalabalık öğrenci gruplar dolayısı ile 
pratik uygulamalardaki aksaklıkların; önümüzdeki eğitim yılında pratik uygulamaların aynı 
anda 2 ayrı öğretim üyesi ile yapılması ile giderilmeye çalışılacağı belirtildi. 

Halk Sağlığı AD Başkanı Onur Hamzaoğlu ile görüşme:  Öğrencilerin D3 sekizinci kuruldaki 
derslerin yoğunluğu ve D1’dekilerin tekrarı olduğu şeklindeki görüş için; konuların pekişmesi 
için benzer konuların programlarda yer aldığı ancak bunların sayıca az olduğu belirtildi. 

Kardiyoloji AD Başkanı Prof Dr Ayşen Ağır ile görüşme: Öğrencilerin teorik ders yükünün 
nfazlalığına ait görüşlerinin AD akademik kurulunda tekrar görüşmeye açılabileceği iletildi.  

KBB AD Başkanı Doç Dr Murat Öztürk ile görüşme:  2015‐2016 Eğitim‐Öğretim dönemi içinde 
3 öğretim üyelerinin istifa ederek ve emekli olarak ayrılması nedeniyle ortaya çıkabilecek ve 
eğitime yansıyabilecek sıkıntıların minumum düzeye indirilmesi için özveri ile çalışıldığı ve bu 
yıl içinde kadrolarına katılan 2 yeni öğretim üyesi ile önümüzdeki eğitim dönemi için çok 
daha motive olarak devam edileceğine inanıldığı belirtildi.  

Nöroloji AD Başkanı Prof Dr Hüsnü Efendi ile görüşme:  Pratikler ile ilgili öğrenciler tarafından 
yapılan değerlendirmelerin ve dekanlığın D5 staj programlarındaki klinik uygulamaların 
yeniden yapılandırılması kapsamında konunun dikkate alınarak gereken değişikliklerin 
yapılacağı bildirildi.  



Pediatri AD Başkanı Prof Dr Metin Aydoğan ile görüşme: Öğrencilerin hasta bakmaları için 
ayrılan öğlen arasının uzun bulunduğunun ve bunun öğleden sonraki pratik saatlerinin 
başlangıcını etkilediğini belirtmeleri şeklindeki görüşlerinin; bu zaman dilimine denk gelen 
öğlen arasında bölüm yada bilim dalı içi seminer, toplantı saatlerine denk geldiği için pratik 
saatlerin öğleden sonra 14.00 civarı başlatıldığı aktarıldı.  

Psikiatri AD Başkanı Prof Dr Ümit Tural ile görüşme: Öğrencilerin ders notlarının 
güncellenmesi isteği paylaşıldı.  

Üroloji AD Başkanı Prof Dr Nazım Mutlu ile görüşme: Öğrencilerin sınavın çeşitlendirilmesi 
önerisi doğrultusunda önümüzdeki yıl içinde pratik sınavın (ara sınav şeklinde?) yapılmasının 
gündeme getirilebileceği belirtildi.  

 

Prof Dr Dilek Bayramgürler                                                               Prof Dr Hüsnü Efendi 

Dekan Yardımcısı                                                                                Dekan Yardımcısı 

 

 

                                                  Prof Dr Zafer Utkan 

                                                            Dekan 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
  


